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Jihočeský krajský fotbalový svaz 

         Skuherského 14, 370 01 Č. Budějovice 

     tel.: 777 268 714, email: navratil@fotbal.cz 

 
 

 

Zápis č. 16/2022 

 

ze schůze VV Jč. KFS ze dne 22.8.2022 
 

Přítomni z VV Jč. KFS: Ing. Tomáš Pintér, Ing. Jan Jílek, Petr Mach, Karel                     
Vácha, Zdeněk Kemény, Marek Černoch, Karel Musil – odchod 
v 18:05, Jan Dvořák 
 

Omluveni z VV Jč. KFS: Roman Šimek 
 
Dále přítomni: Jiří Navrátil – sekretář Jč. KFS 
 
Dále omluveni: Pavel Pulec – GTM Jč. KFS 

     Ing. Ilona Řimnáčová – předsedkyně ORK 
     Jiří Pečenka – předseda KRaD Jč. KFS 

 

 

Program:  
 

1. Zahájení 

2. Informace předsedy VV Jč. KFS 

3. Zprávy odborných komisí KFS 

4. Různé 

5. Závěr 

 

1. Zahájení, kontrola zápisu z minulého VV 

 

Schůzi VV Jč. KFS zahájil v 17:00 předseda VV KFS Ing. Tomáš Pintér a přivítal 
přítomné. Provedena kontrola zápisu a úkolů z VV č. 15 z 8.6.2022. 

(vzato na vědomí) 

 

2. Informace předsedy VV Jč. KFS  

 

Předseda VV informoval členy VV o průběhu vedení Jč. KFS od posledního VV. 
Předseda VV informoval o průběhu řádné a mimořádné Valné hromady FAČR, která 
se konala dne 17.června 2022, kde prošlo jediné usnesení právě připravené VV Jč. 
KFS ohledně dalšího nakládání se Strahovským areálu ve vlastnictví FAČR. Nové 
stanovy neschváleny (předseda VV hlasoval PRO nové stanovy), tudíž pro celý VV 
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Jč. KFS znova zůstal úkol z poslední VH Jč. KFS, a to – „legislativně prověřit a 
připravit podklady pro schválení změny stanov KFS tak, aby měly možnost aktivně 
se zapojit do voleb KFS všechny kluby, a nebyly vyřazeny z voleb z důvodu umístění 
dle aktuálních soutěžních tabulek“. Předseda VV informoval členy, že s ohledem na 
tento úkol oslovil advokátní kancelář AK Vavroch.  

V diskusi k tomuto bodu vystoupil člen VV Ing. J. Jílek a vznesl dotaz, zda-li je 
ověřeno, ze se strany předsedy VV KFS, že tento návrh usnesení je/bude v souladu 
se současným návrhem nových stanov FAČR a jejich následné přenositelnosti a 
aplikovatelnosti na pobočné spolky (KFS/OFS). Bylo doporučeno vznést dotaz na 
LPO FAČR, zdali tento požadavek vůbec nový návrh umožňuje a dle jejich vyjádření 
poté dále případně pokračovat ve spolupráci s AK Vavroch. Smyslem opatření není 
negovat usnesení VH JKFS, ale jedná se o návrh, který s sebou nese všeobecné 
efektivní vynakládání finančních prostředků a práce všech zúčastněných. 
 

(úkol pro předsedu JKFS a dále vzato na vědomí) 

 

 

Předseda VV informoval o průběhu losovacího aktivu. Losovací aktiv byl velmi dobře 
připraven a proběhl bez problémově. Účast oddílů Jč. KFS byla velmi dobrá, o čemž 
svědčí pouze dva omluvené týmy, za což jim předseda VV poděkoval. Na aktivu byla 
vyhlášena „soutěž slušnosti“ v soutěžích kategorie dospělých, všem výherním týmům 
byl předán šek a diplom. 

(vzato na vědomí) 

 

Předseda VV informoval o průběhu zdravotnického a pravidlového semináře, který se 
konal 10.8.2022. Účast na tomto semináři byla naopak oproti losovacímu aktivu velmi 
slabá. Poděkování z úst předsedy VV patří paní Anně Matějkové za podařenou 
prezentaci první pomoci na hřišti i mimo něj, a i Ing. Jiřímu Kurešovi za přednášku o 
změnách a doplňkách pravidel fotbalu FIFA platných od 1.7.2022.  

(vzato na vědomí) 

 

 

Předseda VV informoval členy VV o dohodě s GTM KFS Pavlem Pulcem a pořízení 
VEO 2 kamery (75% sleva) včetně stativu (7,5 m), roční licence (Team + Veo analy-
tics), travel case (zdarma) pro účely komisí KFS, trenérských licencí a krajských vý-
běrů Jč. KFS.  

(vzato na vědomí) 

 

Předseda VV poděkoval všem členům VV, GTM OFS a sekretáři Jč. KFS, kteří se 
podíleli jak na předávání pohárů a medailí pro vítěze soutěží Jč. KFS, tak i na předá-
vání pamětních plaket jubilantům (oddíly, které slavily kulaté výročí a zaslaly po-
zvánku na sekretariát Jč. KFS). Zároveň požádal o schválení cestovného pro předá-
vající. 

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

 

Předseda VV předložil členům VV položkový přehled skutečného čerpání rozpočtu Jč. 
KFS k 30.6.2022. Po dohodě s členy VV připraví na další zasedání VV změnu č. 1 
rozpočtu s ohledem na nové informace jak na straně příjmů (sponzorské smlouvy) tak 
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na straně nákladů (přeskupení nových položek rozpočtu – Regions Cup, Samson Cup 
atd.).  

Předseda VV současně informoval, že bude iniciovat měsíční výstup čerpání rozpočtu 
Jč. KFS.  

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

 

Předseda VV informoval členy o zajištění zlepšení služeb KFS a uzavření nájemní 
smlouvy č. 0045/22/300 se servisními službami na barevnou multifunkční tis-
kárnu/scanner MP C2004SP od firmy RICOH (smlouva poslána sekretářem Jč. KFS 
členům VV dne 20.8.2022). Cena nájmu je 826,-Kč bez DPH/měsíc. 

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

 

Předseda VV představil členům VV ke schválení a podepsání dodatek č. 1 ke 
Smlouvě o zajištění technického systémového servisu na prostředcích vizuální tech-
niky s firmou Mascat PC s.r.o. pro nahrávání videí z utkání I.A třídy Jč. KFS, platnost 
dodatku do 30.6.2024. (smlouva poslána sekretářem Jč. KFS členům VV dne 
20.8.2022).  

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

 

Předseda VV předložil členům VV, a požádal o schválení, k podepsání Darovací 
smlouvu mezi FCC České Budějovice, s.r.o. a Jč. KFS v hodnotě 50.000,-Kč, kdy 

Jč. KFS se zavazuje tento dar použít výhradně za účelem podpory činnosti dárce – 
podpora fotbalového sportu v roce 2022. Firma FCC se tak nově stává partnerem 
Jč. KFS (smlouva poslána sekretářem Jč. KFS členům VV dne 20.8.2022).   

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

 

Předseda VV informoval členy VV o konečném počtu přihlášených oddílů do 
Samson Cup 2022/2023. Nárůst oproti minulému ročníku o 16 týmů. Celkově se zú-
častní 21 týmů. Dodatečně byla členům VV zaslána ke schválení Smlouva o reklam-
ním partnerství pro Český pohár mužů Jihočeského kraje – Samson Cup. Písemně 
uzavřena spolupráce s pivovarem Samson na finanční plnění a materiální plnění, 
kdy pivovar daruje vítězi každého utkání ČP mužů sud piva Samson 11 KEG 50l a 
nejlepšímu hráči utkání (vybírá vedoucí domácího družstva) voucher na Multipack 
Samson (podmínky čerpání piva Samson poslány sekretářem Jč. KFS oddílům hra-
jící ČP mužů dne 12.8.2022). 

(vzato na vědomí) 

 

3. Zprávy odborných komisí KFS 

 

Komise STK – informace za komisi předložil gestor VV Ing. Tomáš Pintér 

 

Gestor STK Jč. KFS informoval o novém Rozpisu mistrovských soutěží Jč. KFS 
2022/2023, který nejen díky své nové grafické podobě sklidil úspěch veřejnosti. Každý 
člen VV dostal jeden výtisk RS 2022/2023 a nové Pravidla fotbalu 2022.  

(vzato na vědomí) 
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Gestor STK Jč. KFS seznámil členy VV s několika novinkami před začátkem soutěží 
Jč. KFS. 2022/2023. 

(vzato na vědomí) 

 

• Z důvodu zrušení společné soutěže dorostu na okrese Písek (+ týmy OFS Tábor) 
bylo STK vyhověno žádosti oddílu TJ Sokol Sepekov o zařazení společenství TJ 
Sokol Sepekov B/FC ZVVZ Milevsko do soutěže I.A dorostu skupiny B. 
Zároveň se po losovacím aktivu a rozlosování soutěží z této soutěže a skupiny 
vzhledem k nečekanému zanechání aktivní činnosti několika hráčů odhlásil oddíl TJ 
Sokol Chotoviny. Skupina bude s 11 týmy.  

(vzato na vědomí) 

 

• S ohledem na zrušení soutěže dorostu na OFS Písek (+ týmy OFS Tábor) byla 
schválena žádost oddílu TJ Malšice o startu dorosteneckého družstva v soutěžích 
OFS Benešov (na OFS Tábor a Písek není soutěž dorostu) v souladu s odst. 6. a 7. 
článku 5. Stanov FAČR. 

           (vzato na vědomí) 

 

• Byla schválena žádost o dodatečném „společenství“ mládežnického družstva FC 
Bechyně a TJ Sokol Stádlec v I.A třídě dorostu sk. B. 

        (schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

 
 

Komise KŽ – informace za komisi předložil za předsedu Romana Šimka 
předseda VV Tomáš Pintér 

 

Během letních prázdnin se uskutečnily dva kempy pro kategorii WU15. 
 
28.7.2022 v areálu TJ Spartak Trhové Sviny, zúčastnilo se 23 dívek (r. 2008, 2009, 
2010), jednalo se o celodenní akci. Dívky vedl trenérský tým ve složení Diana 
Benátová, Lenka Marešová, Vladimír Božovský. 

 

11.8.2022 v areálu TJ Slavoj Temelín, v tomto případě se jednalo o nominační kemp 
před turnajem Kouba Cup, kterého se zúčastnilo 24 dívek, opět se jednalo o 
celodenní akci. Dívky vedl trenérský tým ve složení Diana Benátová, Vladimír 
Božovský, Roman Šimek. 

 

Předseda informoval přítomné o dalších připravovaných akcích. 
 

22. - 25.8.2022 - Kouba Cup v Třebíči, kategorie WU15 

                      (vzato na vědomí) 

 
16. - 18.9.2022 - PELIMATKAT Cup 2022 v Písku, kategorie WU15 
 
Předseda požádal členy VV o schválení předloženého rozpočtu na tuto akci, došlo 
k navýšení cen za poskytované služby, díky tomu dochází k navýšení 
předpokládaného rozpočtu akce. 

 

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 
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Komise KM - informace za komisi předložil předseda Vácha Karel  

 

• Letní olympiáda dětí a mládeže U15 (26. – 30. 6. 2022, Olomouc) 

Utkání ve skupině: 

JIHOČESKÝ KFS – ZLÍNSKÝ KFS 2 : 2 

JIHOČESKÝ KFS – KFS VYSOČINA 3 : 3 

JIHOČESKÝ KFS – KARLOVARSKÝ KFS 2 : 3 

JIHOČESKÝ KFS – STŘEDOČESKÝ KFS 3 : 4 

JIHOČESKÝ KFS - KRÁLOVEHRADECKÝ KFS 1 : 3 

Utkání o umístění - 13 místo: 

JIHOČESKÝ KFS – PARDUBICKÝ KFS 4 : 0 

Hodnocení trenéra Josefa Šáchy: 

„Celkově se mi turnaj hodnotí těžce a se smíšenými pocity. Ten pro nás skončil vý-
sledkově špatně na celkovém 13. místě. Ale z hlediska herního výkonu jsme ve více 
odehraných utkáních byli lepším mužstvem.“ 

(vzato na vědomí) 

• Školní fotbal 

GTM OFS na konci června na okresech Písek a Č. Krumlov uskutečnili turnaje pro 
žáky 2. stupně ZŠ „O pohár předsedy Jč. KFS“. Oba turnaje měly vcelku vysokou 
účast ze strany škol a byly kladně hodnoceny jak žáky, tak učiteli přihlášených škol. 
V příštím školním roce se uskuteční již ve všech okresech Jč. KFS. 

(vzato na vědomí) 

Trenérské licence FAČR C – na termín 21. – 23. 10. 2022 se připravuje trenér-
ská licence FAČR C určená pouze pro ženy. Pravděpodobným místem uspořá-
dání bude okolí Č. Budějovic. Předseda VV apeloval na KM aby tuto informaci skrze 
své kanály a trenérské kontakty se snažila dostat do klubů – přímo k rodičům a tre-
nérkám! Další možné termíny pro FAČR C licenci byly nabídnuty přes GTM OFS 
okresům, které ještě v letošním roce tuto licenci nepořádaly. 

(vzato na vědomí) 
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Trenérská licence UEFA C - na termíny 27. – 28. 9. a 10. – 11. 10. 2022 byla při-
pravována UEFA C licence. Pro malý počet zájemců je licence zrušena (4 přihlá-
šení – ti byli o zrušení kurzu informováni). Kurz nabídneme znovu v dalším možném 
termínu. 

(vzato na vědomí) 

Trenérský kurz UEFA B licence proběhne v období listopad 2022 až duben 2023. 

(vzato na vědomí) 

Od 1.9.2022 nastupuje na OFS Tábor nový GTM Tomáš Kotrba, tel.: 606 066 008, 
email: kotrba.tk@seznam.cz   

(vzato na vědomí) 

• Ekonomické zabezpečení: 

Kouba Cup WU15 (22. – 25. 9. 2022, Třebíč) 

Požadavek na ekonomické zabezpečení: odměny trenérům a RT – vyplaceno na 
osobu 1.000,- Kč/hrací den (úterý-čtvrtek) = celkem za 3 hrací dny = 3 x 4.000,- Kč 
(celkem: 12.000,- Kč) – proplatí FAČR na základě zaslané objednávky. Doprava 
hrazena z prostředků KFS. 

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

 

Pohár mládeže – Planeo cup 2022/2023 v průběhu měsíců září a října proběhnou 
předkola a kvalifikace Poháru mládeže kategorií U8 – U13. Požadavek na ekono-
mické zabezpečení: proplacení rozhodčích z prostředků KFS, poté přefakturování 
na FAČR na základě zaslané objednávky. 

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

Na podzim 2022 sehrají výběry KFS (U13 a U14) čtyři utkání - venku Praha + Ús-
tecký kraj, doma Středočeský kraj a Plzeňský kraj. Požadavek na ekonomické za-
bezpečení těchto akcí v obvyklých cenových relacích.  

(schváleno * pro 8/ proti 0/ zdržel se 0) 

 

 

 

DK – informace za komisi předložil předseda Marek Černoch 

 

Předseda DK informoval členy VV o fungování a práci komise.  

(vzato na vědomí) 

 

mailto:kotrba.tk@seznam.cz


 

7 

 

Od sezóny 2022/2023 naleznou oddíly na webových stránkách Jihočeský kraj | 
Soutěže | FOTBAL.CZ ke stažení formulář „Žádost o prominutí zbytku trestu (nebo 
převedení na podmíněný trest)“.  

(vzato na vědomí) 

 

Komise KRaD – informace za komisi předložil za předsedu Jiřího Pečenku 
předseda VV Jč. KFS Tomáš Pintér 

 

Předseda VV Jč. KFS informoval členy o právě proběhlých seminářích rozhodčích, 
které se konaly v hotelu Budweis v termínech 12.8. a 19.8.2022. Rozhodčím byl na 
tomto semináři předán Rozpis mistrovských soutěží Jihočeského KFS 2022/2023 a 
Pravidla fotbalu platná od 1.7.2022. 

(vzato na vědomí) 

 

Předseda VV Jč. KFS připomněl členům VV zaslanou nominační listinu rozhodčích a 
delegátů pro soutěžní ročník 2022/2023. 

(vzato na vědomí) 

 

4. Různé 

 

Předseda VV Jč. KFS informoval členy VV o zpracování metodiky čerpání a jejího 
zaslání na všechna OFS Jč. KFS o možnosti získání příspěvku 10.000,- Kč ze zdrojů 
Jč. KFS na uspořádání letních fotbalových kempů OFS nebo na činnost okresních 
výběrů. Do dnešního dne informovali o využití toho příspěvku z OFS Písek, České 
Budějovice, Prachatice a Tábor.  

(vzato na vědomí) 

 

Předseda VV Jč. KFS informoval členy VV o proběhlých jednáních a schůzce se zá-
stupcem Sport.video ohledně sestřihů a natáčení zápasů soutěží Jč. KFS. Spolupráce 
s firmou Sport.video již úspěšně probíhá na Středočeským kraji.  Pro natáčení videí 
poslouží jakýkoliv mobilní telefon (ideálně na stativu), který musí mít staženou mobilní 
aplikaci Sport.video, přes kterou se zápasy natáčejí a tzv. „highlights“ (góly, šance, 
special, interview) se rovnou online odesílají na online platformu kde se dá v reálném 
čase sledovat. Tyto se pak dají velmi jednoduše ihned sdílet na sociální sítě a profily 
jak klubu, tak samotných hráčů. V této době, kdy dnes již každý má mobilní telefon 
(Android, iOS), tak tento systém již nenese hardware náročnost pro KFS (kamery, 
notebook).  

Předseda VV informoval, že by v první fázi chtěl možnost natáčení takto rozšířit i na 
utkání I.B třídy, ale nechat ho na dobrovolné bázi.  

Současně byl nabídnut i do všech OFS. Kluby, které by pak do systému vstoupili zá-
pasy natáčeli by pak od KFS za určitý počet natočených utkání obdrželi zdarma stativ 
na natáčení.  

Link na video, jak funguje mobilní aplikace na natáčení zápasů: 
https://www.youtube.com/watch?v=2xnV5RMUElI  
Benefity pro svaz a kluby: https://sport.video/join-association 

Příklad ze SKFS jde zde: https://sport.video/skfs-tv 

 

(vzato na vědomí) 

https://souteze.fotbal.cz/subjekty/subjekt/265
https://souteze.fotbal.cz/subjekty/subjekt/265
https://www.youtube.com/watch?v=2xnV5RMUElI
https://sport.video/join-association
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Předseda VV informoval členy o pozvánce a programu 5. schůze Regionální komise 
FAČR, která se bude konat v pondělí 29.8.2022 od 12:30 hodin v Praze, sídlo 
FAČR. 

(vzato na vědomí) 

 

5. Závěr 

 

Termín příští schůze VV KFS pondělí 26.9. Sekretář zajistí místo a rozeslání pozvánek 
s programem. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:       Schválil: 
 Navrátil Jiří       Ing. Pintér Tomáš v.r. 
 sekretář VV Jč. KFS                 předseda VV Jč. KFS 


